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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a magánegészségügyről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magánegészségügy szerves részé vált a magyar családok mindennapjainak, egyes források szerint
a magánforrásokból finanszírozott egészségügyi kiadások ma már megelőzik az egy főre eső állami 
kiadást. Éppen ezért kiemelkedően fontos annak ismerete, hogy a magánegészségügyi szolgáltatók 
milyen és mennyi szolgáltatást nyújtanak az ország egyes területein.

Fentiekre tekintettel kérdezzük Miniszter Urat:

1) Hányszor vettek igénybe egészségügyi szolgáltatást magánszolgáltatóktól 2018-ban? 

2) Milyen egészségügyi szolgáltatásokat vettek igénybe magán egészségügyi szolgáltatóktól 2018-
ban?

3) Hány egészségügyi szolgáltatást vásárolt a magyar állam (a NEAK-on keresztül) a magán 
egészségügyi szolgáltatóktól 2018-ban?

4) Mekkora volt a magán egészségügyi szolgáltatók bevétele 2018-ban?

5) Mennyire voltak eredményesek a magán egészségügyi szolgáltatók, mekkora nyereséget sikerült 
realizálniuk 2018-ban?

6) Hány új magán egészségügyi szolgáltató kapott működési engedélyt 2018-ban?

7) Mi a válasz az 1)-6) pontokban megfogalmazott kérdésekre 2019 vonatkozásában 2019 
november elsejéig bezárólag?


